ONGUARD PerM 50 contains permethrin, which is a synthetic pyrethroid. It controls a broad spectrum of pests that are listed in the accompanying viscounts extend special in the state of the presence of sunlight; however, when protected from the sun, permethrin ONGUARD PerM 50 will provide residual activity against listed insects.

DIRECTIONS FOR USE: Shake well before use, Genth vinsert for use! the Iwand or applicator wand or extension tube or applicator hose or jet I tube) into the spiray nozzle before using. Within the specified use location, to enhance effectiveness of this product, apply this product directly

In the listed next where possible

is on the instead person where prostories.

RESTRICTIONS FOR ALL USES: As this product is not registered for the control of pests in aquatic systems, DO NOT use to control aquatic pests.

DO NOT contaminate irrination or drinking water sunglise or aquatic babilitate by elegating of equipment or disposal of waster. DO NOT analys to polants, pet bedding, people, pets, (non-target) livestock or sources of electricity. DO NOT spray on plastic, painted or varnishe surfaces. DO NOT allow neonle, nets or livestock for contact treated surfaces until the sorray has dried commelety. DO NOT return nets or fishbowles for at least I have anywhere, bees on resource to contact nearest surfaces unto the spirit has one completely of which return persion institutions of an east.

4 hours after treatment. Do NOT spray into any electronic equipment such as radios, televisions, computers, etc. Do not use this product in or an electrical equipment due to possibility of short kazard. DO NOT treat.

5 hours after treatment. Do NOT spray into any electronic equipment such as radios, televisions, computers, etc. Do not use this product in or an electrical equipment due to possibility of short kazard. DO NOT treat. for electrical equipment due to possibility of shock hazard. Do not apply to surfaces that children, mesticolor pets implicionated by not real. furniture mattresses liners net hedding toys or clothing. When treating structures, DO NOT apply when people or nets or livestock are present ; number, mattesses, mens, percenting, toys or cooling, when treating structures, but not apply when people or person freshold are present. ! DO NOT allow becole or pets or livestock to enter treated areas until sorars have dried. DO NOT allow sorar to drip or allow drift onto non-target surfaces. DO NOT apply to overhead areas or in confined spaces without appropriate respiratory and eye protection. In indoor areas, worlds treated indoor areas after annication either to onesting windows and doors or usion fans, where required, to aid in the circulation of air. Al exchange/ventilation systems confirmed to be operational may also be used. DO NOT apply as a space spray or broadsta application. DO NOT conformation and of the conformation and the conformation and the conformation and the conformation are specified to conformation and the conformation are specified to conformation and the conformation are conformation as a specific product of the conformation and the conformation are conformation as a conformation and the conformation are conformation and the conformation are conformation and the conformation are conformation are conformation and the conformation are conformation are conformation and the conformation are conformation are conformation are conformation and the conformation are conformation are conformation and the conformation are conformation are conformation are conformation and conformation are conformation ar area is in operation. Remove all food/feed. Do not use in areas where food/feed is being prepared or processed. Do not use in any areas where food/feed is being prepared or processed. Do not use in any areas where food/feed is being prepared or processed. Do not use in any areas where food/feed is being storage and food feed. On the food feed is being storage and food feed g stored, national of served. Hemore of cover over all book rees processing surfaces, equipment and atensits of another increasing an interest gardeness of another increasing an interest gardeness. OUTDOORS ON THE EXTERIOR SURFACES OF LISTED STRUCTURES: APPLY AS A SPOT, CRACK AND CREVICE OR VOID TREATMENT, Crack and Crevice: Crack and crevice is an application directly into narrow openings on the surface of the structure or listed item. It does not include The treatment of expected our faces. Marrow experience tunically occur at expensions is into will be actually actually expensed and exp This product may be used with an injection tube and for injecting into cracks and crevices. Place injector tip 2 cm into cracks, crevices, holes and other small openings where insects may be a problem. Release approx. 1 second spay per spot. In excisions, place spots approx.

30 cm apart. In light infestations, place spots approx. 1 meter apart 1 Spot; Spot application is localized to a surface area not more than 0.2 m² Spots are not to be adjoining. The combined area of spots is not to exceed 10% of the total surface area of a room. Vaid: Void application applies to inaccessible, enclosed empty spaces of a structure. For example, hollow walls and suspended ceilings. Care should be taken to avoid the

; DESURING EXIMITY DIE VOID. ! FOR INDOOR USE IN THE FOLLOWING STRUCTURES: HOMES, HOTELS, MOTELS, HOSPITALS (NON-FOOD AREAS ONLY), TRANSPORTATION EQUIDMENT IDJICES DOATS CHIDS TRAING TRILICAS (EMRTY)) MEAT DACKINGS AND EDOD DROCESSING DI ANTSS STORAGE ADEASS ' EQUIPMENT (BUSES, BUATS, SHIPS, TRAINS, TRUCKS (EMPTT)), MEAT PAURING "AND PUUD PRUCESSING PLANTS", STURAGE AREAS", I RESTAURANTS" AND OTHER FOOD HANDLING AREAS". UTILITIES. AND WAREHOUSES: "In Food/Feed Handling Establishments such as these (that is, places other than private residences in which food/feed is held, processed, prepared or served; Non-Food/Feed Areas of food/feed handling establishments includes parhane morns, lavatories, floor drains to sewers, entries and vestibules of fines, locker morns, machine morns boiler rooms, garages, mop closets, and storage for carned, bottled or package products. Food/Feed Areas of food/feed making establishment include: areas of receiving, serving, storing of dru, cold, frozen or raw foods/feed; gackaging such as carning, bottling, wrapping and boxing. preparing such as cleaning, slicing, cooking and grinding; storing edible waste and enclosed processing systems such as mills, dairies, edible nis and syruns. Always nre-test a small inconspicuous area to be treated for colour fastness and staining. Evaluate 30 minutes after test application for potential staining. DO NOT apply to tapestries, wall paper or similar materials that may stain. Treatment must only be repeated after 7 days if pest problem persists or reocurs. <u>Cockroaches. Crickets. Earwigs. Sowbugs. Spiders and Brown Dog Ticks.</u> Spray on indoor building surfaces and modes of transport surfaces, including cracks and crevices in walls, floors and ceilings, openings around pipes and sinks and behind baseboards. DO NOT SPRAY PETS WITH THIS PRODUCT. Only treat pets with products specifically registered for use on that type of left. For effective tick control indoors, clean any area used by the cet. Cleaning the areas includes vacuuming floors, careets, furniture, etc. discard vacuum bag after use) and washing the pet's bedding, living quarters, and surrounding area. Firebrats & Silverfish, Remove all objects before treatment of bookcases, closets or other types of storage furniture where clothing, toys, towels, and other Items are stored. Spray cracks and crevices in walls, floors and cellings, along and behind baseboards, door frames, bookcases, closets and other types of storage furniture.

Treated bookcases and storage furniture must be dry before redacing stored lems, Ants: Soray trails, nests and opints of entry around doors. windows and cracks and crevices in walls, floors and ceilings. Indian Meal Moth and Hibernating Cluster Files, Spray on indoors and oracks and crevices in walls, floors and ceilings. Indian Meal Moth and Hibernating Cluster Files, Spray on indoor building surfaces and modes of transport surfaces, including cracks and crevices in walls. floors and ceilings, and only on the control of the control of transport surfaces, including cracks and crevices in walls. floors and ceilings, under which are around modes of transport surfaces. windows and door frames. This product may also be applied in machinery. <u>Bed Buos:</u> DO NOT apply to furniture, mattresses, linens, pet beddin tows or clothing. Apply/spray on indoor building and modes of transport surfaces, including directly into cracks and crevices in walls, floors and ings, along and behind baseboards, moldings and floors underneath objects such as the bed and nightstand.

FOR INDOOR USE AT ANIMAL QUARTERS AND MILK ROOMS: DO NOT apply when milk rooms are in operation. Milk cans and/or bulk tanks must be removed or covered during treatment. Cover all surfaces of milking equipment or thoroughly wash them following trea lood feed (e.g., milk) accidentally contaminated with spray solution must be discarded. DO NOT reapply this product for at least it days. Treatment must only be repeated after 14 days if pest problem persists or records. ON NOT exceed 12 applications per year. Livestock returned to treated areas cannot be slaughtered for a minimum of 7 days after the treatment was applied to the livestock facility. For spot control of House Files and Stable Files direct the socrat to the surface of walls, ceilinos, stalls, stanchions, foundations, light futures and points of entry (e.g., doors and

TOWNING HEALTH.

FOR OUTDOOR USE ON THE EXTERIOR SURFACES OF THE FOLLOWING STRUCTURES: HOMES, HOTELS, MOTELS, HOSPITALS (NON-FOOD AREAS ONLY), TRANSPORTATION EQUIPMENT (BUSES, BOATS, SHIPS, TRAINS, TRUCKS (EMPTY)), MEAT PACKING AND FOOD PROCESSING
PLANTS. STORAGE AREAS. RESTAURANTS AND OTHER FOOD HANDLING AREAS. UTILITIES. AND WAREHOUSES Acolication to viril and inum siding (particularly lightly colored, aged, weathered or otherwise damaged) may result in staining, bleaching or discoloration. Factors such as extreme heat and direct sunlight can grounde damage. Always are test a small inconspicuous area to be treated for colour fastness and staining. Pre-test siding. Evaluate 30 minutes after test application for potential staining. Never apply to vinyl or aluminum siding while expose to direct sunlight or during the heat of day. Treatment must only be repeated after 14 days if nest problem persists or reoccurs. Ants. Crickets Fleas, Spiders, Sowbugs and Brown Dog Ticks: Spray outdoors on the exterior surfaces of buildings, including foundations, under eavetrough light fixtures and points of entry (e.g., screens, window frames and doors). This product may also be used to treat porches, patios, decks and garbage cans. House Files: Spot treatment only. Spray outdoors on the exterior surfaces of buildings, including foundations, light fixtures and points of entry (e.g., screens, window frames and doors). This product may also be used to treat porches, patios, decks and garbage cans.

TO TREAT DAIRY CATTLE AND HORSES: To protect dairy both lactating and non-lactating cattle from attacks of Face Files, Horn Files and

Nosquitoes: Spray abourd 3 econodis on each side being careful to spray took, withins and forelegs throughly. For face files, spray the face and head, but do not spray into eyes. Treatment must only be repeated after 7 days if pest problem persists or reoccurs. Leave a one day interval between last application and staughter. To protect horses from attacks of Horse Flies, Face Flies, House Flies, Black Flies and Mosquitoes: Spray about 3 seconds on each side being careful to spray back, withers and forelegs thoroughly, For face flies, spray the face and head, but do not spray into eyes. Treatment must only be repeated after 7 days if pest problem persists or reoccurs. Leave a one day interval between last application and staughter. For control of ked on sheer: Spray the product for 3 seconds on each side being careful to spray back withers and forelegs thoroughly. Treatment must only be repeated after 7 days if pest problem persist or reoccurs. Leave a one day interval hetween last annlication and slaunhter

GENERAL SECONDARY PANEL INFORMATION, PRECAUTIONS: KEEP OUT OF THE REACH OF CHILDREN, Harmful if swallowed, inhaled or absorbed through the skin. Avoid contact with eyes, skin, clothing and avoid inhalation of vapors or spray mist. Wear long pants, long-sleeved shirt, chemical-resistant gloves, shoes and socks during application, clean-up and repair. A CSA approved respirator and eye covering must be used when applying ONGUARD PerM 50. Wash thoroughly after handling and before eating, drinking, etc. CONTENTS UNDER PRESSURE. Do not puncture or incinerate container. Do not store or use near heat or open flame or while smoking. Exposure to temperature above 50°C may cause bursting. STORAGE: Keep product in cool and dry place, away from open flames and heat sources. FIRST AID: if swallowed, call a poison control centre or doctor immediately for treatment advice. Do not induce vomilling unless told to do so by a poison control centre or doctor. Do not give any liquid to the person. Do not give anything by mouth to an unconscious person. In case of contact with eyes, hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15-20 minutes. Remove contact lenses, if present, after the first 5 minutes, then continue rinsing eye. Call a poison control centre or doctor for treatment advice. If on skin or clothing, take off contaminated clothing. Rinse skin immediately with plenty of water for 15-20 minutes. Call a poison control centre or doctor for treatment advice. If inhaled, move person to fresh air. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, then give artificial respiration, preferably by mouth-to-mouth, if possible. Call a poison control centre or doctor for further treatment advice. Take container, label or product name and Pest Control Product Registration Number with you when seek in medical attention. TOXICOLOGICAL INFORMATION: Treat symptomatically. Skin exposure may cause transient sensations (tingling, burning itching, numbness). This product contains petroleum distillate. Vomiting may cause aspiration pneumonia. DISPOSAL: When container is empty press valve to release all remaining pressure. Dispose of the container in accordance with provincial requirements. For information on disposi of unused, unwanted product, contact the manufacturer or the provincial regulatory agency. Contact the manufacturer and the provincial regulator agency in case of a spill, and for clean-up of spills.

ENVIRONMENTAL PRECAUTIONS: Toxic to aquatic organisms. Toxic to birds. Toxic to bees. Toxic to beneficial arthropods. NOTICE TO USER: This pest control product is to be used only in accordance with the directions on the label. It is an offence under the Pest Control Proto use this product in a way that is inconsistent with the directions on the label.

> Made in Canada by/Fabriqué au Canada par : UR-CAN INC.

READ THE LABEL BEFORE USING LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'UTILISATION



PerM 50

COMMERCIAL

PRESSURIZED SPRAY CONTENU SOUS PRESSION

CONTACT & RESIDUAL SURFACE, CRACK. CREVICE & SPOT INSECTICIDE SPRAY INSECTICIDE À PULVÉRISER RÉSIDUEL ET DE CONTACT POUR LES SURFACES, LES FENTES. LES FISSURES ET LES TRAITEMENTS LOCALISÉS

For indoor use and outdoor uses on the exterior surfaces of homes, hotels, motels, non-food areas of hospitals transportation equipment (buses, boats, ships, trains, trucks (empty), planes), meat packing and food processing plants, storage areas, restaurants and other food handling areas, utilities and warehouses to kill; Ants, Bed Bugs, Fleas, Indian Meal Moth, Brown Dog Ticks, Cluster Flies, Cockroaches, Crickets, Earwigs, Firebrats, Silverfish, Sowbugs and Spiders. For indoor use at animal quarters and milk rooms to control house flies and stable flies. May also be used to kill listed flies and mosquitoes on dairy cattle and horses and ked on sheen

Utiliser à l'intérieur et à l'extérieur sur les surfaces externes des maisons, des hôtels, des motels, des zones non destinées aux denrées alimentaires des hôpitaux, des moyens de transport (autobus, bateaux, navires, trains, camions (vides), avions), usines de transformation des viandes et des aliments, pièces d'entreposage, restaurants, et autres endroits où les aliments sont traites des installations de services publics et des entrepôts pour tuer les organismes nuisibles suivants : fourmis, punaises des lits, pyrales indiennes de la farine, puces, tiques sanquines, mouches domestiques, blattes, grillons, perce oreilles, thermobies, lépismes argentés, cloportes communs et araignées. Utiliser à l'intérieur dans les locaux des animaux et les laiteries pour supprimer les mouches domestiques et les mouches piquantes des étables.

Peut également être utilisé pour tuer les mouches et les moustiques ciblés sur les bovins laitiers et les chevaux et pour supprimer le barbin du mouton.

REGISTRATION NO. 35607 PEST CONTROL No. D'HOMOLOGATION 35607 LOI SUR LES PRODUITS

GUARANTEE/GARATIE:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

> CAUTION/ATTENTION EXPLOSIVE EXPLOSIE

NET CONTENTS 425 g CONTENU NET

ONGUARD PERM 50 contient de la nerméthrine, un ovréthrinoïde synthétique qui permet de supprimer un large spectre d'organismes nuisibles. Ceux ci sont énumérés dans les ventionate of the development of perfections in professional segment of perfective supprises or supprise the supprise of the present eliquent. La permelhine fournit use action of enchor space from less organisms musibles include. See muy les premethines duratified the service of the supprise musibles included to the page in permethines duratified the supprise superise superises duratified the supprise superises duratified the super

presence de alumiera usoni, quaesus, quaera ere se protege ou soien, a permean me vincional reina or a un encremanismo un le sopia d'application ou nombre de devetension ou le boyau d'application ou le vigent de devetension ou le boyau d'application ou le vigent de devetension ou le boyau d'application ou le vigent de la compart de devetension avent l'obligation I Afin d'according le l'Écacité du orde la mesure du possible. Plandiquer directement sur les organismes nuisibles oblés de l'accordination de

oans ies neux o unisauon precises. RESTRICTIONS APPLICABLES À TOUTES LES UTILISATIONS : Comme ce produit n'est pas homologué pour la lutte antiparasitaire en milieu aquatique, NE PAS l'utiliser pour lutte near micronia Priceduca A i not real control in control

u deviage juni outros) ou use sources u etrorium. Ne Pro junienses ou nes sui naces ou piscouper, les sou naces penuses et res sou naces en unes. NE PAS permettre aux personnes, aux animaux domestiques, in aux animaux d'élevage d'entrer en contact avec les sibes traités avant que le produit pulvérisé n'ait séché complétement. Attendre au monis 4 heures acrès le traitement avant de laisser les animaux de commanné reflourner dans les sibes traités ou d'y remêtte les acuariums. NE PAS pulvériers sur nutrout a mouses réporte par le somme name de sadés ées aindancé compagnée resulteur autre de partie de l'extendit crourings, ne vas approjuer and se prouponmente, se criamores de paleins, in les cinamores pour personnes atemies o une minariore, a mons o mociation comarier sur la presente deliquette, NE PAS appliquer sur les meubles, les matelàs, le linge de maison, la literie d'animanu de compagnie, les jouets ou les vétements. Lors du trattement des siru atrategia. PAS annimare ne modult si des personnes qui des animanu de compagnie un des animanu d'Alexane vont présents qui les lairur. NE PAS permettre aux personnes qui aux animanu

r has appropriet or product as sets personnes ou des animatur de compagnie ou des animatur d'energies sont presents sur les neuts. Inc. r has permeture aux personnes ou aux animatur d'élevage de pénétrer dans les sites traités avant que le produit pulvéries n'ait séche ce produit au-dessus de la fête ni dans les endroits confinés sans.

NE PAS aisser le brouillant de quivérisation s'éoutier n' définer vers des surfaces non chôles. NE PAS anciouver ce produit au-dessus de la fête ni dans les endroits confinés sans norter un respirateur et des junettes de motercino annonoriés. Il litication à l'intérieur - dérer les sites annés leur traitement en quivrant les nortes et les fenêtres qui encore au moue potret un respirateur et des unerteis de protection appropries. Outsalonn a rinderieur : Aeter les sites après eur d'aitement en ouvrain les portes et les interés, ou entoire, au morpe de vertilateurs pour faciliter la circulation de l'air. Un système de ventilation ou un échangeur d'air e état de fonctionné rofounit également fonctionné au fonctionné de l'air. Un sont en de la commandant humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine ou arinde le IR PAS contamient les aliments destinés à la concommation humaine de la concommation de l'air les aliments des la concommation humaine de la concommation de la comme pormission d'amonte in dans le cours du nationale précisaise, ne rescondament à amont sessione à d'obstimité du marie de l'extre étables à la consommation humaine un animale. Ne res pointeire se allement destiné à la consommation humaine un animale. Refirer bus les animals exosés qui sont destinés à la consommation humaine un animale du site à traiter. Ne cas utiliser dans les endroits qui consommation humaine un animale. Refirer bus les animals exosés qui sont destinés à la consommation humaine un animale du site à traiter. Ne cas utiliser dans les endroits qui Consuminator infinante du animate, recire dus se samients exposes qui sant describe à la consominatori indiame de animate dus de direite, repe pas començares de la consominatori indiame de animate de animate de la consominatori indiament de animate de la consominatori indiament de la transformation des aliments destinés à la consomination indiament destinés à la consomination de siments destinés à la consomination des animate, que la transformation des animate, que la transformation des animate de la transformation des animate de la transformation des animate, que la transformation de la tr humaina ou animale cuant átá contaminá nar la colution nulváricás

NUMBER DU GAMMER BYRIN ELE CONTAMINE POR LA SOULON DUVERSIER.

COMMENTA APPLIQUER LE PRODUIT À L'INTÉRIEUR ET À L'EXTÉRIEUR SUR LES SURFACES EXTERNES DES STRUCTURES CIBLÉES: APPLIQUER COMME TRAITEMENT LOCALISÉ,
COMMENTA INTÉRNET DES ESSURES ET DES CREVIASSES DI L'OMME TRAITEMENT DES CAUTIFS Traibement des fisques et des crevasses : Annication diserte d'un produit dans Commit. International of consists of user insects of control in the public of the publ autorial generalement a implacement usa juni su cinatanut, aux punis si cinecio est vives punis est uniques primites et use innounces, lon user un pieculo per un portino de la fine pénêtre dans les fissures et les crevasses. Inserier la buse de l'injecteur à une profundeur de 2 om dans les fissures, les crevasses, les crevasses de la crevasse de la crevas de la creva de la crevas de la creva de la crevas de la crevas de la creva de la creva de la crevas de la creva de la crevas de la creva de la creva de la creva de la crevas de la crevas de la creva de la crevas de la crevas de la crevas de la creva de la creva de la crevas del la crevas de la crevas del la crevas de la crevas del la crevas de la crevas del la pletes over all solv are of signates locates solver persons. To be received the product and product of solver and product or solver and product or solver and product and product or solver and product or product source solver and product or pr superiure durbe du lie prei. Interient des commes Augundation du produit chainse segules mass et malcressions a interieur d'une souccure, comme les paries telesses res platones dispendies. Periode soin de ne pas laisser le pesticité s'échapper de la covilé traitée. Pour une unit dation à l'unterieur sur les s'reucturres sourcaires; maisons, hôtels, môtels, môtels, motent (2000).

SEULEMENT, MOYELS DE TRAISPORT (AUTOBUS, BATEAUX, NAVIRES, TRAINS, CAMIONS (VIDES)), USINES DE TRAISFORMATION DES VIANDES ET DES ALIMENTS*,
PIECES D'ENTREPUSAGE*, RESTAURANTS*, ET AUTRES EURDITS OU LES ALIMENTS SONT TRAITES*, INSTALLATIONS DE SERVICES PUBLICS ET ENTREPOTS. "dans les établissements de maniquiation des dernées alimentaires humaines et animales thuit endroit autre mi une résidence privée nú des aliments sont conservés, traités, préparés ou ianissements de manipulation des demees animentalies numaines et animales (dud endoin adde qu'une residence privee du des animents sont conserves, d' ervis) : Les zones non destinées aux denrées alimentaires humaines et animales des établissements de manipulation de denrées alimentaires humaines et anim les gines à déchets, les cabinets de triliette, les ciphons de sol où l'eau se déverse vers les émonts, les entrées et les vestibules, les horsaux les vestigires, les salles des martines readies autories, recommente de micro, resignatis de sour cara de descripcións de se entre recomment, es cureau, res resolates, es santes de micro. Es chaufferies, les granges, les placards à vadroulles et les aires d'enfreposage des produits en conserve, en boutelle ou sous enfacille co sous enfacilles caracteristes de l'accident de maniquation de denrées alimentaires humaines et animales comorement les aires de récedion, de service, de conservation de l'accident de la maniquation de denrées alimentaires humaines et animales comorement les aires de récedion, de service, de conservation de la maniquation de denrées alimentaires humaines et animales comorement les aires de récedion, de service, de conservation de la maniquation de denrées alimentaires humaines et animales comorement les aires de récedion, de service de la maniquation de denrées alimentaires humaines et animales comorement les aires de récedion, de service de la maniquation de denrées alimentaires humaines et animales comments de la maniquation de denriées alimentaires humaines et animales comments et alimentaires de récedion de service de la maniquation de la maniquation de denrées alimentaires humaines et animales comments de la maniquation de la man amentares numeres en amines ses caussements de manipulación de conservación de la mines competimente a les defections, de conservación de desenvación de la mines competimente a les defendes que de defendes conservación de la mines de la mines competimente a la conservación de la mines de la mines competimente de stockace de défendes competibles, ainsi que les suplames de fransformación en circuit fermé comme les minoteries, les altaries et les fabriques d'huiles comestibles et de sirous. Touisurs faire Jessai du modult sur une nettle zone neu visible nour vieifler que le modult ne décolore nas ou ne tache nas les surfaces avant de modeler au traitement d'une zone Toujours large release du produit sur une pelle zone peu viollée pour verifiere que le produit ne écoutre pas ou relatifé peu le situation de l'activité pour le labér peu se surfaces avant de procéde du traitement four lave une destine. Leffer de des dans peurs absonsées que l'acquire de la maisse de l'acquire de la dissonsée le peup écoutre du des malétres entitées, car le produit pourrail les tables. Le traitement pour let en éché pareix l'ouvernement d'inféctation preside ou ésquareil. Bailtes, qu'illons, peurs-verlieux, contrets communs avanisées de l'agres sequires. Publicies our les surfaces à l'inféctatif que ségait de sur les surfaces de la les muss, les plantières et les politiques, publicies et le surfaces à l'inféctatif que sequires. Publicies our les surfaces à l'inféctatif que sequires. Publicies et les politiques de la limite, les pour les surfaces à l'inféctatif que sequires. Publicies et l'appoint de la sons de la common de la muss de la plantairs et les pantais, les outenties auton des auton des auton des la plantairs et plantairs et les parties et les parties et les plantairs et larrer les endroits où l'animal se couche et vit, ainsi que les lieux adjacents. <u>Thermobies et légismes argentés</u>, Retirer tous les objets avant de traiter les bibliothèques, les plazants ou les autres endroits où sont rangles des vélements, des jouets, des servielles et d'autres articles. Puivièreisr sur les fissures et les creasses dans les murs, les planchers et lies outloutes, le louns de noithes et derriére destos, les cadres de note, les bibliothèques et les aires d'entresoanse, le lous des montes de la sieux des des bibliothèses et les leiux. platonit, is, foring despitifies of despired cellers, just actions to printy, les bibliothiques et les aines d'artisposage, le la pas mentir le les articles dans les bibliothiques et les les unes d'artisposage ain qui pour pour les des festiers, avant qui peut d'artisposage ain qui pour pour les des festiers, avant qui peut fourne par les comments pour les des festiers, avant qui peut fourne par et les comments des bibliothiques et les printers de la printers de sur les neubles, les mateixs, le linge de maison, la literie des animaux de compagnie, les jouels ou les vêtements. Appliquer/pulvériser le produit sur les surfaces internés des billiments et des miyens de transport y compris directement dans les fissures et les creasses dans les murs, les planchers et les plationss, le tong des plinthes et des moutures et derière celles-ci, au les planchers sussi des boloists les dur lit et les tablés de chievet.

uemete van die Splanners soud ooks leis jud in it ein deute verbreit. Do**ru vie Utilisation A L'intérieur banks Les Locaux Des Animaux Et Les Laiteries** : Ne PAS appliquer lorsque les laiteries sont en cours d'exploitation. Les bidons de Tail blui les réservoirs de lait en vrac doivent être retirés ou recouverts durant le fraitement, Recouvrit budes les surfaces de l'équicement de traite ou les laver soioneusement après le traitement. Tous les aliments destinés à la consommation humaine ou animale (p. ex. le lait) qui sont contaminés accidentellement par la solution puivérisée doivent être jetés. NE PAS réappliquer le produit pendant une période d'au moins 14 jours après le traitement. Le traitement peut être répété après 14 jours uniquement si l'infestation persiste ou réapparait. NE PAS dépasser 12 applications par années, Les animaux qui reburnent aux zones traitées ne doivent pas être abattus pendant au moins 7 jours après le traitement du billiment d'élevage. Pur ellimine les mouches domestiques et les mouches popusaites des étables au minyen d'une application localeise, dirigie n'é jet vers les surface des murs, des platfonts, des staties, és courses de stabulion, des hondations, des appareis d'éctainage de be point d'entré les les cadres de porte et de featerel,

UND MONTHS, VESTABLES, DE COMENTE SALAMOND, LOS MINIBORIS, DE SAPPLIS DE LA SEPLICIÓN DE LA COMENTA OU LES ALIMENTS SONT TRAITES, INSTALLATIONS DE SERVICES PUBLICS, ENTREPÖTS, POUBELLES, VÉRANDAS, PATIOS ET TERRASSES:
L'application du produit sur du bardage en vinyle ou en aluminium (surtout si celui ci est clair, vieux, paliné ou ablimé) risque de le tacher, de le blanchir ou de le décolorer. Des facteurs

comme l'ensoleillement direct et la chaleur extrême neuvent favoriser les dommanes. Au préalable, touinurs faire l'essai du produit sur une netile zone neu visible nour vérifier que comme l'ensuement uneu et la chaeur extreme peuvern ravorser les unimages, ou preadure, cogurs faire l'essa un produit sur une petite surface. Vérifier s'il y a des tache le produit ne décolore pas ou ne tache pas les surfaces. Avant d'appliquer le produit sur du bardage en vinyle ou en aluminium, traiter une petite surface. Vérifier s'il y a des tache 30 minutes dus tard. Ne iamais anniquer le produit sur du bardane de virule ou d'aluminium quand celui è est en dein soleil du pendant la chaleur du inur. Le traitement neut être Sommuns you soo, we game approprie in ground so ou beaugie or writer or a mission of the common of t de porte). Le produit peut également être utilisé pour traiter les vérandas, les patins, les terrasses et les poubelles.

Mouches domestiques : Traitement localisé seulement. Pulvériser à l'entérieur, sur les surfaces externes des bâtiments, y compris les fondations, les appareils d'éclairage et les

inuaires, les cadres de fenêtre et de norte). Le nonduit neut énalement être utilisé nour traiter les vérandas, les natios, les terrasses et les nouhelles, POLIR u crimer pri, et. les involuciones, les cautes de rimeire de cup leur per produit par against me de unite por la mais les residants, possibles, pour purisser per la resident de la companie de la solution saltére per la companie de la companie de la solution saltére per la companie de la companie de la solution saltére per condicte de la companie de la solution saltére per condicte de la companie de la solution de la companie del la companie de la compa concerne les mouches faciales, pulvérieer le produit sur la face et la tête, en prenant soin d'éviter de pulvériser la solution dans les yeux de l'arimal. Le traitement peut être répété après 7 jours uniquement si l'infestation persiste ou réapparaît. Attendre une journée entre le dernier traitement et l'abattage, <u>Pour protèger les chevaux contre les taons, les mouches </u> faciales, les mouches domestiques, les mouches des comes, les mouches des comes les mouches des mouches faciales, pulvériser le produit pendant environ 3 secondes de chaque côté de l'animai en prenant soin de bien traiter le dos, le garrot et les pettes ariant. En ce qui concerne les mouches faciales, pulvériser le produit sur la face et la tête, en prenant soin d'éviter de pulvériser a solution dans les yeux de l'animal 🗓 e traitement neut être rénété ancès 7 inurs uninuement si l'infestation nersiste ou réannaraît. Attendre une inumée entre le dernier traitement e la solution unais es peut de roman. Le traitement pour der ejecte après i pour suriquement si micration presser un explorire la brainis du mouton; l'autériser le produit pour 3 escondes, de chaque côté de l'animal en prenant soin de bien affaire le doss, le garrot et les pattes avant Le traitement que d'her résété avrès 7 inurs uniquement si l'infestation persiste ou réagonaril. Alfandre une loumée entre le derrier traitement et l'abditane.

INFORMATIONS GENERALES DE PANNEAU SÉCONDAIRE. MISES EN GARDE: GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Nooir si avaié, inhaié ou absurbé sous la peau Éviter le contact avec les yeux, la peau, les vêtements et éviter de respirer les vapeurs ou le jet de vaporisation. Porter un partation hon, une chemise à manches longues, des gants résistant aux produits chimiques, des chaussures et des chaussettes lors de l'application, du nettoyage et des réparation. Un respirateur approuvé par la CSA et une protection oculaire doit être utilisé lors de l'application du ONIGUARD PerM 50. Se laver à fond après l'application et avant de manger, de boire, etc. CONTENU SOUS PRESSION. Ne pas percer ou incinérer le contenant. Ne nas entrenoser ou utiliser près de source de chaleur de flammes ques ou en fumant. L'exposition à des températures au-dessus de 50°C nourrait causer une explosion. ENTREPOSAGE: Garder le produit dans un endroit frais et sec, loin des flammes nues et des sources de chaleur. PREMIERS SOUNS: Si avalé, appeler un centre anti-pu ou un médecin immédialement pour obtenir des conseils sur le traitement. Ne pas faire vomir à moins d'avoir recu le conseil de procéder ainsi par le centre anti-poison ou le médecin Ne donner aucun liquide à la personne empoisonnée. Ne rien administrer par la bouche à une personne inconsciente. En cas de contact avec les yeux, garder les paupières écartées et rincer doucement et lentement avec de l'eau pendant 15 à 20 minutes. Le cas échéant, retirer les lentilles cornéemes au bout de 5 minutes et continuer de rincer l'oeil. Appelei un centre anti-poison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement. En cas de contact avec la peau ou les vêtements, enferver tous les vêtements contaminés. Rincer immédiatement la peau à grande eau pendant 15 à 20 minutes. Appeler un centre anti-poison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement. Si inhalé, déplacer la nersonne vers une source d'air frais. Si la nersonne ne resoire nas, anneier le 911 ou une ambulance, quis realiquer la resoiration artificielle, de préférence le houche, à houche, à possible. Appeler un centre anti-poison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement. Emporter le contenant, l'édiquette ou prendre note du nom du produit et de soi numéro d'homologation lorsou'on cherche à obtenir une aide médicale.

ELIMINATION: Lonsque le contenant est vide, appuyer sur la gâchette afin de libérer la pression qui reste dans le contenant. Éliminer le contenant conformément à la réglementation provinciale. Pour tout renseignement concernant l'élimination des produits non utilisés ou dont on veut se départir, s'adresser au fabricant ou à l'organisme de réglementation provinciale. S'adresser également à eux en cas de déversement ainsi que pour le net tryage des déversements. REÚSEGIREMENTS TOXICOLOGIQUES: Tiralter selon les symptômes. L'exposition de la peau peut causer des elles temporaires juicolements, broûture, démangaeisons, expondissement, Ce produit contriert des distillats des périos Le venissement peut causer une premonin peu pagrafica. MISSES EL HABBIE ENVIRONIMENTALES: TIRALE pour lors egrasimens apaqualques, fouture peut es deseaux, langue que les abelles. Toxique pour les arthropodes utiles. AWS À L'UTILISATEUR : Ce produit antiparasitaire doit être employé strictement selon le mode d'emploi qui figure sur la présente étiquette L'emploi non conforme ce mode d'emploi constitue une infraction la Loi sur les produits antiparasitaires.